

RINGKESAN
HUBUNGAN ALOKASI ANGGARAN PENDIDIKAN DENGAN
KUALITAS PENDIDIKAN PADA INDEKS PEMBANGUNAN MANUSIA
(IPM) INDONESIA TAHUN 2015-2020

Oleh

Anik Nurrizki

185020034

RINGKESAN

Tujuan tina ieu panalungtikan nya éta dimaksudkeun pikeun (i) naha aya hubungan antara alokasi anggaran jeung kualitas pendidikan anu diukur ku rata-rata panjang sakola jeung harepan sakola sacara statistik (ii) sabaraha gedé hubungan antara alokasi anggaran jeung kualitas pendidikan. pendidikan dina hal rata-rata. rata-rata lila sakola jeung harepan lila sakola. Ieu jenis panalungtikan kuantitatif jeung ngumpulkeun data panalungtikan ngagunakeun data statistik. Méthode panalungtikan anu digunakeun nya éta méthode asosiatif simetris. Data anu dicandak ditingali tina data persentase anggaran pendidikan, rata-rata taun sakola sareng ekspektasi panjang sakola di unggal propinsi ti taun 2015-2020. Analisis data anu digunakeun nyaéta modél éstimasi régrési data panel Modél *Fixed Effect* sarta hipotésis ngagunakeun uji korelasi *product moment pearson* kalayan bantuan aplikasi ngolah data *Eviews 12*. Hasil tina ieu panalungtikan nya éta;(i)hasil tés nuduhkeun aya hubungan anu positif antara alokasi anggaran pendidikan jeung kualitas pendidikan némbongkeun nilai r (korelasi *pearson*) 1 anu jeung nilai signifikansi 0,000 hartina aya hubungan positif antara variabel kadua (ii) nilai korelasi anggaran pendidikan rata-rata lila sakola 0,449 nuduhkeun tingkat hubungan sedeng jeung nilai korelasi anggaran pendidikan jeung harapan lila sakola 0,346 nunjukkeun tingkat korelasi handap. Saran ti nu nulis dina ieu panalungtikan nya éta: (i) sangkan pamaréntah puseur leuwih merhatikeun aksés pendidikan ku cara méré palayanan atikan anu merata di unggal daérah, konsisten program atikan jeung ngaronjatkeun fasilitas atikan, hususna ngaronjatkeun aksés internét. di sababaraha daérah anu kurang nguntungkeun (ii) pamaréntah daérah pikeun nyerep sareng ngokolakeun anggaran pendidikan kalayan leres jeung konsisten (iii) pikeun pendidik sangkan bisa ngarojong jeung méré kontribusi pikeun ngaronjatkeun kualitas pendidikan di Indonésia. (iv) pikeun panalungtik satuluyna pikeun panalungtikan satuluyna di lapangan Hal anu sarua bisa leuwih nyempurnakeun ieu panalungtikan ku cara nambahan variabel séjénna dina wangun faktor anu bisa ngarojong jeung mangaruhan kualitas atikan di Indonésia.

Kosa Kecap : alokasi anggaran pendidikan, kualitas pendidikan, rata-rata lila sakola jeung harepan lila sakola